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Verslag van de vergadering gehouden op 7 mei 

2009  

 
Aanwezig: Q. Tepas, C. v. Ravenzwaaij, B. Bracht, G. den Hollander, Th. Deekens, 

A. Landman, M. de Wind. 

Belangstellenden: P. Drieënhuizen, J. v. Gaalen. 

 

Afwezig: A. Mooij, R. v.d. Zee, P. Klijn. 

 

Inloopspreekuur: 

Dhr. Drieënhuizen deelt mee dat het bestuur van de ijsclub probeert een ijsbaan 

te realiseren bij de te maken waterberging van het Kooijbosch. Door die 

maatregelen komt er ruimte daarvoor vrij. Juist bij weinig vorst kan er 

waarschijnlijk eerder geschaatst worden dan de mogelijkheden in het 

Zwanenwater bieden. Hij heeft contact gehad met Els van de Bom. Dhr. Tepas 

zal dit op de eerstvolgende vergadering van Kleurrijk Zijpe te berde brengen. 

Dhr. van Gaalen maakt zich zorgen over toekomstige plannen omtrent Groote 

Keeten. Hij noemt als voorbeeld het Voorbereidend Bestemmingsplan. Weet de 

DR wel wat er leeft onder de bevolking van Groote Keeten. Hij vindt de 

gemeenschap van Groote Keeten ondervertegenwoordigd in de DR  Hij zou evt. 

zelf wel lid willen worden van de DR.  

Dhr. Tepas is positief over het enthousiasme om lid te willen worden maar 

merkt op dat de DR door haar lid G. den Hollander goed meent te weten wat er 

gaande is in Groote Keeten. Hij zet uiteen wat er zich in de afgelopen jaren 

heeft afgespeeld in en om GK v.w.b. plannen en realisaties. Hij verwijst naar de 

notulen van de vergaderingen van de afgelopen periodes.  

Dhr. van Gaalen zegt dat veel voornemens, afspraken en toezeggingen van 

beleidsmakers van de tafel worden geveegd door het werk van allerlei lobbyisten. 

Uitsluiting gebieden worden daardoor aangetast. Veel mensen in GK durven zich 

vaak niet vrijelijk te uiten want ze zijn bevreesd voor baan of sociale positie in 

het dorp. 

Dhr. Tepas zal in ieder geval bij de eerstvolgende gelegenheid vragen aan de 

politiek waarom er steeds weer uitsluiting gebieden geslachtofferd worden t.b.v. 

uitbreiding vooral t.b.v. toerisme.  



  

Hiermede is het inloopspreekuur afgelopen. De heer van Gaalen blijft bij de 

vergadering op voorstel van de heer Tepas. Zodoende kan hij een indruk krijgen 

van de DR. Zijn evt. toetreding tot de DR komt op een volgende vergadering aan 

de orde.  

 

Na de opening van de vergadering wordt de agenda onveranderd vastgesteld. 

 

3) Mededelingen: 

Met het draineren bij Sinckelsant en Frankendaalstraat is begonnen; 

De werkzaamheden aan de riolering in de Stuyvezandeweg zijn gereed; 

De windschermen achter het Chinese restaurant zijn voor een deel geruimd.    

De rest die er nog ligt vormt geen directe overlast. De heer Tepas heeft de 

uitbater gevraagd wat de bedoeling was van de schermen en die zouden nodig 

zijn voor het aanleggen van een terras. Maar nu kreeg hij te horen dat er een 

aanvraag is ingediend om in het restaurant een detailhandel te beginnen. Dit zou 

betekenen dat er een horeca bestemming zou worden onttrokken aan het 

Dorpsplein betoogt de heer Deekens.  

De heer van Ravenzwaaij weet dat er oorspronkelijk een detailhandel 

bestemming voor bestond. Ook weet hij dat de aanvraag voor het aanleggen van 

een terras is afgewezen. 

 

Op 11 mei zal er een discussie avond zijn in de Uitkijk in St. Maartensbrug. De 

heer Tepas gaat daar heen. 

Ook op 11 mei gaan mevr. Bracht en de heren den Hollander en Landman naar de 

vervolg voorlichting Kust op Kracht in Paal 6 bij Julianadorp. 

 

De heer Tepas zal de DR vertegenwoordigen bij de opening van de 

Buitenschoolse Opvang in Callantsoog op 11 mei. 

 

Naar de discussie over de herindeling van de gemeenten in de Noordkop op 12 

mei gaat de heer van Ravenzwaaij. 

 

De afsprakenlijst zal nader worden bij gewerkt. 

 

4) Verslag werkgroepen: 

Jeugd: De gemeentelijke jeugdwerker is op bezoek geweest bij de ouders van de 

jongeren die een boete hebben gekregen. De jongeren wensen een eigen 

hangplek. De daarvoor verantwoordelijke ambtenaar zal daarover uitsluitsel 

geven. Daarop wachten. Het is wel rustiger geworden. Overleg over 

openingstijden met de Hyksos zijn gaande ( de heer van der Zee zou daarbij 

betrokken zijn ). 



  

    Communicatie: Notulen van onze vergaderingen zouden eerder op de website 

geplaatst moeten worden.  

Trouwlocaties staan vermeld op de website van de gemeente onder trouwen. Op 

onze website daarnaar verwijzen?. 

     

    In overleg met de wethouder zal er bekeken gaan worden of er omtrent 

herstel en onderhoud van de Kerknollen nog iets valt te regelen. 

 

5) Verslag 9 april 2009 wordt goedgekeurd. 

 

6) In- en uitgaande stukken: 

De DR zou betrokken willen blijven bij de Recreatie Visie Duingebied. 

De DR heeft vooralsnog geen standpunt over de evt. bouw van een nieuwe 

reactor. Na het bezoek van de heer Tepas op 11-5 bij de Vereniging Pettemer 

Duinen Reactorvrij zien we verder. 

 

7) Rondvraag: 

    De heer Tepas gaat op 31 mei op vakantie. De heer Ravenzwaaij zal de 

vergadering op 4 juni leiden. 

    De heer Deekens zegt dat mensen met een rolstoel of rollater problemen 

ondervinden met de stoep op te komen van het zebrapad bij de fietsenstalling op 

het Dorpsplein. Dit vanwege de plantenbak die daar is gesitueerd. 

Hij heeft zich gestoord aan het gedoe op 4 mei met de Nederlandse vlag. Velen 

weten niet hoe het hoort. Van oudsher bestaat een vastgelegd protocol hiervoor 

maar niemand weet nog hoe het moet. Ook tijdens de korte discussie in de 

vergadering bestaat hierover verwarring. Afgesproken wordt het protocol te 

vermelden in de Omroeper en dit zeker te doen als er nationale festiviteiten in 

aantocht zijn. Ook zal het protocol geplaatst worden op onze site. 

    Op 4 juni zullen, naast voorzitter Tepas, ook de heren Landman en van Gaalen 

afwezig zijn. 

 

8) Om 21.20 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

Volgende vergadering is op 4 juni 2009.          
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


